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          vijećnik Maurizio Zennaro 

           - ovdje -

Predmet: MAURIZIO ZENNARO,  

     - odgovor na vijećničko pitanje, daje se 

                

Na sjednici Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo, održanoj 06. ožujka 2014. 

godine, vijećnik Maurizio Zennaro je u sklopu pisanih pitanja uručenih predsjedniku 

Gradskog vijeća postavio sljedeće pitanje: 

 

 " Na sjednici Gradskog vijeća održanoj 03. prosinca 2013. godine, postavio sam 

pitanje dogradonačelnici Nataši Basanić Čuš i pitanje dogradonačelnici Nadiji Dobrilović 

Štifanić. Dogradonačelnica Nataša Basanić Čuš, iako joj je pitanje proslijeđeno, do danas 

nije odgovorila na postavljeno pitanje. Pitanje koje sam postavio dogradonačelnici Nadiji 

Štifanić Dobrilović nije proslijeđeno gradskoj dužnosnici iz meni nepoznatih razloga. Stoga 

postavljam pitanje svima onima koji ne odgovaraju na postavljena vijećnička pitanja: 

 - zašto ne odgovarate na pitanja vijećnika?" 

 

Uvidom u dokumentaciju sa sjednice Gradskog vijeća održane 03. prosinca 2013. 

godine, utvrđeno je sljedeće: 

- vijećnik Maurizio Zennaro je u sklopu pitanja uručenih predsjedniku Gradskog 

vijeća po isteku vijećničkog sata, postavio pitanje na temu projekta "Jadranska mladinska 

ideja". Pitanje  je upućeno zamjenici Gradonačelnika Nataši Basanić Čuš dopisom KLASA: 

011-01/13-01/175 URBROJ: 2167/01-07-13-1 od 03.12.2013. godine. Zamjenica 

Gradonačelnika je odgovorila na postavljeno pitanje dopisom KLASA: 612-01/13-01/25 

URBROJ: 2167/01-09/04-13-2 od 12.12.2013. godine, a odgovor je dostavljen vijećniku uz 

materijale za 7. sjednicu Gradskog vijeća održanu 23.12.2013. godine. 

-  vijećnik Maurizio Zennaro je postavio pitanje zamjenici Gradonačelnika Nadiji 

Štifanić Dobrilović, vezano za komentar potpredsjednice Gradskog vijeća gđe. Snježane 

Mekota, objavljen dana 02.12.2013. godine na društvenoj mreži. Zamjenica Gradonačelnika  

je na to pitanje usmeno odgovorila tijekom rasprave koja je na tu temu vođena na navedenoj 

sjednici Gradskog vijeća.   

Stoga se utvrđuje da je na vijećnička pitanja vijećnika Maurizia Zennara odgovoreno 

sukladno Poslovniku o radu Gradskog vijeća Grada-Poreča-Parenzo. 

 

                                                                                                        Predsjednik  

                                                                                                    Gradskog vijeća  

                                                                                                     Adriano Jakus 

Dostaviti: 

1. Naslovu - ovdje, 

2. Pismohrana - ovdje 


